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MOCIÓ 07/23: Moció per a l’elaboració 
d’una ordenança acústica 

2 de Novembre de 2023 

 

MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL més Algemesí 
Que el portaveu d’aquest grup municipal Josep Antoni Bermúdez i Roses presenta per a 
que siga debatuda i dictaminada per la Comissió Informativa, i tractada en plenari. 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

El 28 de juliol de 2016  el ple de l’ajuntament aprovava per majoria el Pla Acústic 
Municipal, que contemplava una sèrie d’accions a realitzar tant a curt, a mitjà com a llarg. 
Les de curt termini eren les que s’havien de dur endavant en el termini de 2 anys. Una de 
les més importants era l’acció A.5, que literalment deia “Redacció d’una Ordenança 
Acústica per al municipi”. Segon el Pla es justificava tal acció “Donada la superació dels 
nivells objectiu ales diferents àrees d’ús dominant i per tal de millorar la gestió acústica 
es proposa la redacció d’una ordenança acústica”. Han passat ja set anys i no les tenim. 

Aquesta ordenança serviria per dotar al municipi d’unes normes clares i 
concretes en el tema del soroll, tema que genera moltes de les queixes de la ciutadania. 
L’ordenança concretaria la llei autonòmica a la singularitat d’Algemesí, però fins el 
moment no s’ha encomanat cap redacció de les ordenances. Ni tan sols s’han dut 
endavant les accions A.2, A,3 i A,4, accions senzilles, consistents en campanyes de 
sensibilització sobre el tema del soroll. Molt menys s’ha previst dur endavant l’acció de 
monitoritzar en continu el nivell de soroll en la zona del Parc Salvador Castell en època 
de festes, que era el que indicava l’acció C.1 “Donat que es supera en més de 25 dB(A) el 
límit a la zona residencial del Parc Salvador Castell cal reduir els nivells, especialment a 
les hores de descans i durant els dies laborables”. 

El Pla explicava clarament com, durant les festes locals, a la zona del parc “es 
superen en 26,1 dB(A) els nivells diürns permesos i en 37,4 dB(A) els nivells nocturns. Si 
s’analitza l’evolució diària es comprova que els màxims valors (superant els 80 db(A)) 
s’aconsegueixen entre les 21:00h i 22:00h de la nit i entre les 02:00h i les 04:00h de la 
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matinada.” No cal dir que a altres zones com la plaça Major, el Carrer Muntanya, la plaa 
del Mercat o les Rondes pel transit rodat el nivell de soroll és també molt elevat. 

Les i els polítics no mirar cap altre costat, o millor dit, o millor dit, no podem tapar-
nos les orelles i no fer la feina que els pertoca. És evident que una part de la solució al 
tema dels sorolls, passa, com és obvi per elaborar una ordenança acústica municipal, 
ordenança a la que aprovant el PAM ens hem compromés. Votant favorablement el tema 
es queda bé davant de la ciutadania, però no es millorar el seu dia a dia, que és per allò 
que estem ací. 

Per això des de més Algemesí demanem que l’equip de govern elabore o 
encarregue una ordenança municipal que aborde definitivament el tema del soroll i la 
contaminació acústica, que no és un tema menor en Algemesí. Els acords estan per a 
complir-los. 

Per tot això proposem la següent  

MOCIÓ 

ÚNIC.  Encomanar als tècnics i tècniques municipals-o a qui l’equip de govern 
considere oportú- l’elaboració en el termini màxim de dos anys d’unes 
ordenances acústiques, previ obertura d’un procés participatiu i de 
consulta a la ciutadania. 

 

Josep Bermúdez  
Portaveu del grup municipal 

més Algemesí 
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